
PRoToKoŁNRXv/2016

z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynle
odbytej 28 stycznia 2016 r.

w sali konferencyjnej
Urzędw Gminy w Nowym Kawęczynle

Nowy Kawęczyą dnia 28.01.2016 r.



Ad. 7 Otuąrcłe XlI - elr §esji Radg Gmźng.
Przewodnicząca Rady Gminy w Nowym Kawęczynie Małgorzata

Meszka o godzinie 11.08 ot:worzyła XV sesję Rady Gminy w Nowym
Kawęczynie.

Ad. 2 Stutźerdzenle p?auromocnoŚci obrąd.
Po powitaniu radnych oświadczyła, ź zgodnie z listą obecności

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pomlalajace na
podejmowanie prawomocnych decyzji Ustę obecnoścl radngcĘ
sołtgńul orąz gośc,t sto;nauźq załqcznźkl nr 7, 2, 3 do nźnlejszego
protokoht.

Ad. 3 Przgięcźe porzqdktl obrąd-
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Meszka przypomniała,

że porządek XV-ej sesji Rady Gminy w Nowym Kawęcąynie
przedstawia się następująco:
1. Otwarcie XV-ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XIV-ej Sesji, która odbyła się w dniu

3O grudnia 2O15 r.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy o podjęĘch dziaŁaniach w okresie

między Sesjami Rady, a nlńaszcza z wykonania uchwał Rady
Gminy.

6. Informacja o realizacji zadań dęĘch w Gminnym Programie
ProfilakĘki i Rozwiagywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeci,w działania Rozpowszechnianiu Narkotyków w 20 I 5 roku.

7. Zapoznanie zUchwalą Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie
opinii doĘczącej pĄektu budzetu gminy na 20 16 rok.

8. Odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budź:etu
gminy na 20 16 rok.

9. Rozpatrzenię projektów uchwał i ich przyjęcie lub ząęcte
stanowiska.

10. Interpelacje, zapytanla radnych i sołtysów, ora7 wolne wnioski.
lL Zakończenie obrad.

Proponowany porządek obrad stanowi załqcznźk nr 4 do
niniej szego protokołu.
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Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad XIV-ej Sesji, która odbyła
się w dniu 3O grudnia 2O15 r.
Przewodnicząca M. Meszka ptzypomniaŁa, żę Protokół

Nr XIV/2O|S z XIV sesji Rady Gminy, która odbyła się 30 grudnia
2OI5 r. znajduje się na sali. Następnie Przewodnicząca zarządziła
głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr XIV/2O15. Rada Gminy w
obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie
przyjęŁa protokół zXIY-ej sesji.

Ad 5 Sprawozdanie qlójta Gminy o po{iętych działaniach w
okresie między Sesjami Rady, a zwlłaszcza z ur5rkonania
uchwał Rady Gminy.

Sprawozdanie Wójta za okres od 30.I2.2O15 r. do 28.01 .2016 r.

UchwaĘ podjęte na XfV sesji Rady Gminy

XIV Sesja odbyta w dniu 30.I2.2O15 r. - brak podjętych uchwal

Ponadto w okresie tym podjąłem następujące Zatządzenia:

I.Zarządzenie Nr 82/2015 z dnia 31 grudnia 2015 f. w sprawie
zrnian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nołvy
Kawęczyn na lata 2Ol5 - 2OI9.

2. Zarządzenie Nr I l2016 z dnia 4 sĘcznia2OL6 r. w sprawie
powołania I n spekt or a bezpieczeń stwa teleinfo rmaĘ cznego or az
Administratora systemu teleinforma§rcznego w Urzędzie Gminy w
Nowym Kawęczynie.

Wójt poinformowal radnych i prryW$ch gości o złożonych na ręce
przewodn iczącego Komisj i Rewizyj nej dwóch wnioskach. Pierwsąy
wniosek doĘczy zbadania zgodności z prawern oraz gospodarowania
środkami publicznymi w nxliryl<l z wypŁacaniem wynagrodzęnia dla
dyrektorów szkół prowadzonych przez Gminę w Nowym Kawęczynie z
Ętułu realizacji zastępstw dorażnych. Radny Grabowski prosi o zajęcie
stanowiska w tej sprawie. Wójt dodał, ze odpowiedź na ten wniosek
zostanie przygotowana i prz.eana7lzowana na następne posiedzenię
komisji rewizyjnej.

Drugr wniosek doĘczy zbadania gospodarowania wodą. Dokładnie
chodzi o problemałkę wydobycia ilościową i jakościową, przesył i
zuriryane z tyrn straĘ, ilość oraz jakość przesyłu, pomiaru wydobycia,
sposobu roz|iczaniaoraz prognozy r^aprzyszłe lata. Powodem zŁożęnia
takiego wniosku jest fakt straty wody na poziomie 3O7o, który od wielu
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lat się nie zmienia. Wójt skomentowń, że ustosunkuje się do wniosku.
ZaznaczyŁ, że planuje wymianę wodornierzy oraz Wrywkowe kontrole
oraz dodał., że straĘ w wodzie na terenie naszej gminy są stosunkowo
małe w porównaniu do pozostałych gmin.

Wójt poinformował radnych, sołtysów oraz, przybyłych gości o
przygotowywanym zarządzeniu z regulaminem odnośnie konkursu na
1ogo gminy. Konkurs będzie trwał od 1 lutego do 30 marca.
Radny Nowakowski zaznaczył, że poziorn pracy ucznta nie będzie taki
sam jak poziom pracy graIika czy artysty. W pracach będzie liczył się
pomysł oraz oryginalność i atrakcyjność wykonanego loga.

Ad. 6lnformacja o roalizacji zadań ujętych w Gmirrnym
Programie Profilaktyki i RozwĘzymania Problemów
Alkoholourych otaz ?tz.eciw działania Rozpowszechnianiu
Narkotyków w 2O15 rokrr.

Informację przedstawiła pani MaŁgorzata Meszka Przewodnicząca
Rady Gminy. Informacja stanowi załqcznźk nr 5 do niniejszego
protokołu.

Ad. 7 Zapoznaaie z Uchwałą Regionalnej lzby Obrachunkowej w
sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu gminy na 2O16 rok.

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła radnym, sołĘsom i
przybyĘm gościom trzy uchwa$ z Regionalnej lzby Obrachunkowej w
Łodzi;

Uchwała Nr IIll413l2Ol5 Składu Orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 29 grudnia 20 15 r. w sprawie opinii
doĘczącej projektu bud:źetu Gminy Nołvy Kawęczyn na 2016 rok
Uchwała stanowi załqcznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Uchwala Nr lIIl414l2OI5 Składu Orzekającego Regionalnej lzby
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 29 grudnia 2015 roku w sprawie opinii
doty czącej mozliwości sfi nansowania planowanego defi cytu budżetowego
Gminy Nowy Kawęczyn w 2016 roku - Uchwała stanowi załqeznlk nr 7
do niniej s zego protokołu.

Uchwała Nr llIl4O9l2OI5 Składu Orzekającego Regionalnej lzby
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 29 grrrdnia 2015 roku w sprawie opinii
do projektu uchwaĘ w sprawie wieloletniej prognoąr ftnansowej nalata
2016 - 2019 Gminy Nowy Kawęczyn - Uchwała stanowi załqcznźk nr 8
do niniejszego protokołu.
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Ad. 8 Odczytanie projektu uchwaĘ w sprawie uchwalenia
budżetu gminy na 2016 rok.

Wójt poinformował, że do 30 stycznia ma czas na podjęcie
uchwaĘ. Projekt został sporządzony w oparciu o wydatki planowane na
2015 rok. Dodatkowo wydatki inwestycyjne zostaĘ zaplanowane na
chwilę obecną na podstawie cen r5mkowych obowią2ujących na ten
moment, ale wsz,lrstko rr.oże ulec zmieni. KwoĘ subwencji i dotacji są
kwotami wstępnymi podanymi przez ministra finansów. Pewne
informacje zostaną podane w połowie lutego. Na chwilę obecną nie
zmieniamy pozostaĘch działów o kwot budżetu ujętych w projekcie.

Wójt dodał, że do końca s§rcznia trzeba zadecydować, jakie
dotacje można przydzielić stowarzyszeniom czy OSP z teren:u gminy,
które ukierunkowaĘ wnioski o dofinansowanie do gminy oraz dotacji na
prośby wniosków osób prywatnych. Na chwilę obecną do urzędu
wpłynęĘ trzy wnioski z OSP z terenu gminy.

Pierwszy wniosek jest od ZOSP w Trzciannie. Zarząd zgłosił się z
prośbą o zuriększenie dotacji celowej z b:udżet:u gminy na kwotę 10 OO0
zł. Wniosek doĘczy adaptacji jednego z pomieszczeń na pomieszczenie
socjalne dla drrrhów OSP Trzcianna.

Drugi wniosek wpĘnął od ZOSP w Starym Rzędkowie. Zarząd
z\^rraca się z prośbą o wsparcie finansowe w wYsokości 2 500 zł na
zakup 1O sztuk mundurów strażackich, koszul strazackich araz czapek.
Dodają, że z środków własnych pokryją koszt 1358,30 zł. Łączna kwota
tego przedsięwzięcia to 6408,30 zł.

Trzeci wniosek wpłynął od ZOSP w Starej Rawie. Zarząd prosi o
wsparcie finansowe na kwotę I2I7O zł na zakup motopompy
pożatniczej TOHATSU M16l8 VC82AS, dwóch sztuk wary tł,oczonych
W52 powlekanych, dwóch wę?ry tłoczonych W75 powlekanych, liny
ratowniczej 20 m oTaz ubrania specjalnego ochronnego 65. Jednostka
ta planuje złoĘc również wnioski o dotacje celowe do ZOSP RP oraz
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Łączny koszt tej
inwesĘcji to 36 827, 43 zł.

Wójt zaproponował przesunięcia w budzecie w dziale OSP po to by
wnioskodawcy mogli zŁoĘć wnioski o dotacje do innych urzędów, które
również zbierają wnioski do konca s§lcznia. Jeżeli wnioskodawcy nie
otrzymają dotacji nie dostaną od nas wsparcia finansowego. Pod koniec
marca prawdopodobnie odbędzie się sesja, na której podejmiemy
decyzję o ewentualnych zmiartac}r i przeniesieniach w budzecię araz o
ewentualnej podwyżce wody.

Protokół Nr XV/2OI6 z dnia28 sĘcznia2016 r. Strona 5



Wójt wspomniał, że do inwesĘcji planowanych są już
przygotowywane materiały techniczrre i dokumentacj e.

Przewodnicząca Rady Gminy odcz5rtńa projekty uchwał w
następuj ących sprawach :

w sprawie uchwalenia budzetu gminy na 2O16 rok

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie
pr zy j ę cia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu * 14 głosami ,za' przy 1 głosie ,przecilxf oraz a głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę IIr XII/6S|2OL6 - która stanowi
załqcznik nr 9 do niniejszego protokołu.

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognoąv Finansowei Gminy Nowy
Kaw ęcryrn na lata 20 I 6 -2O 19

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu UchwaĘ.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,za" przy 0 głosach ,przecinł oraz O głosach
,wstrzymujacych' podjęła Uchwałę IIr X1I/66|2O16 - która stanowi
załqcznik nr 7a do niniejszego protokołu.

Ad. 9 Rozpattzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub
zajęcie stanowiska.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekĘ uchwał w
następujacych sprawach :

1. w sprawie udzielenia pomocy finansowei dla Powiatu
skierniewickiego

Przewodnicr,ąca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwaty.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczącyctl w
posiedzeniu - 15 głosami ,zł przy 0 głosach ,ptzecillf oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę IIr )§//6712016 - która stanowi
załqcznik nr 71 do niniejszego protokołu.
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2. w sprawie w}rrażenia zqody na zbvcie nieruchomości

Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwaly.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,zł przy 0 głosach ,przeciw' oraz O głosach

,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nt Xt//6al2OL6 - która stanowi
załqcznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Aa 70 InterpelacJe, zagłgtania ra.dngch orą.iz uolne
unioskź.

Pani SołĘs z sołectwa Strzyboga - czy coś wiadomo odnośnie
numeracji w Strzybodzę - Wójt - realizacja tego zadanta odbędzie się na
wiosnę tego roku, tabliczl<l są zamówione, ale zasząd dróg powiatowych
zajmĄe się Ęm, Również tabliczl<t będą wymieniane w innych wsiach z
których byĘ zgłaszar,Lę informacje na ten temat.

Pani Sołtys z sołectwa ZgIinnaDtźa - odnośnie inwestycji wody -

kilka domów zostało pominięĘch na ZglinnĄ Dwżej Pracela, czerrru ? -
na §m końcu Parceli znajd:ują się 2-3 domy. W Ę/m momencie jest
realizowane dokonczęnie drrrgiej strony Parceli, która była realizowat7a
w końcu poprzedniej kadencji. Druga częśćjest ujęta w budżecie. W Ęm
przypadku połozenie jest rozległe dwa kilometry od jedna do drugiej
części. Na chwilę obecną tamta część nie jest rozpatrynvana. Sytuacja
wygląda tak, że na27OO m wsi znajd:łje się 12 domów a na tamtej
części na 3 km znajdwją się 3 domy. Wójt zaznaczył, że jeżeli ma na
chwilę obecną do rozpatrzenia inne wnioski gdńe na krótkim odcinku
mieszka więcej |wdzi to w pierwszej kolejności wybierze tę inwestycję
gdziejest większe zaludnienie. Na pewno wróci do tego tematu.

Radny Piątkowski - co z drogąz Nowego Dworu do Marianki czy
damy rade na wiosnę coś z niąztobić ? - Wójt - plan w budżecie
przewiduje remon§r obecnych dróg, także może damy rade w tym roku.

Pani SołĘs z sołectwa Franciszkany - światło ulicznejest źle
ustawione - Wójt - wszystkie sprawy oświetleniowe zgłasza się do Pani
Eli Bednarek w Sekretariacie.

Pan SołĘs z sołectwa Dzwonkowice - na drodze prowadzącej z
Dolecka do Dzwonkowic na wysokości lasu jest ogromna wyrwa w
drodze, które stwarza niebezpieczeństwo - Wójt - naprawimy to.
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Radny Nowakowski - budowa wodociągów w inwesĘcjach to
bardzo ważna kwestia, dobrze, że w to inwesĘemy. Radny dodał,
zebyśmy zvłracali uwagę czy w naszych wsiach nie ma kradzieży wody i
zvłiaąanych z Ęrn podejrzanych działań w obrębie wodociągów. Radny
Nowakowski - w Esterce naleĘ zulrocić uwagę na hydrant znajdujacy
się na posesji przedsiębiorcy, do którego nie ma dostępu. Proponuje go
zabezpieczyc.

Pan Jaroń dodał, że podejrzewa o kradzieżę wody główne nowo
przybyĘch mieszkańców, kŁórzy nielegalnie podpinają się do sieci
wodociągowej.

Pani SołĘs z sołectwa Nowy Kawęczyn - czy numeracja budynków
się zmient jeżrcLi dojdzie jeden mieszkaniec ? - Wójt - nolvy mieszkaniec
dostanie do cyfry kolejną literkę.

Radny Michalski - za wcześnie się pali światło w Zglinnej Małej -
Wójt - od poniedziałku zmieni się czas oświetlenia.

Radny Długosz - co z dłuznikami za wodę czy jakieś dzialania są
podjęte w celu wyeliminowania Ęch zadŁlłżreń ? - Wójt - zadŁużenie to
ok. 15 OOO zŁ. Wysłane są ponaglenia i wezwania.

Pan Sołtys z sołectwa Nowy Dwór - kiedy sołtysi dostaną teczki i
długopisy ? - Wójt - jak będzie 1ogo gminy to romvaĘmy taki zakup.

Ad. 77 Ząkończenie obtad..
Przewodnicząca Rady wobec zreatizawania porządku obrad,

o godz. 12.45 zatnl<rtęła XV sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.

protokołowała:

Iśatatzyna Sawicka
{-7.rorru S,-,o1:,^

Rbferent

Gminy

Meszka

Przewodniczyła:
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